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Päätös Merkittiin tiedoksi keskusteluasiat: 
 
 - Elinkeinotoimen ajankohtaiset. Merkittiin, että asiaan osallistui 

yritysasiamies Susanne Mulbah. 
 - Liikenneasioiden tilannekatsaus. 
 - Hyvinvointialueen valmistelusta. 
 - Väestönmuutoksen tilanne. 
  
 
 Merkittiin, että jäsen Mauno Soronen poistui kokouksesta tämän asian 

käsittelyn aikana klo 15.32. 
 


